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1. A 2&20 på A-10 med mindre enn 2 minutter igjen av andre periode. Mens QBen leter etter 

en åpen mottaker blokkerer A20 lavt fra siden mot B80 på A-6. Blokkeringen skjer inne i 

tackleboksen, og ved snappen var A20 oppstilt i ro innenfor tackleboksen. Pasningen er tatt 

imot av A80 på A-17, og han løper ut av banen på A-25. 

 

2. A 3&7 på A-4. Mens QBen leter etter en åpen mottaker blir A65 flagget for holding i 

målsonen. QBen løper så selv med ballen og blir taklet på A-8. 

 

3. A 2&20 på B-40. Mens QBen leter etter en åpen mottaker blir berettiget mottaker A80 holdt 

av B30 på B-35. Den lovlige pasningen tas imot av A90 på den andre siden av banen på B-25, 

hvor han umiddelbart blir taklet. 

 

4. A 4&7 på A-45. Den høye og lange punten blir gjenerobret på B-5 av B40. Han forsøker å 

returnere, men blir taklet på B-4. B60 ble flagget for offside, mens B90 ble flagget for holding 

mens punten spretter rundt på banen. 

 

5. A 2&10 på B-20. Den lovlige framoverpasningen blir brutt i målsonen av B23. B23 løper litt 

sidelengs før han prøver å løpe ut, men han blir taklet inne i målsonen. Mens B23 løp rundt i 

målsonen med ballen ble B40 flagget for en blokkering i ryggen på B-8. 

 

6. A 4&3 på B-10. Lag As field goal-forsøk blokkeres delvis i den nøytrale sonen. Ballen får en 

høy bue. Sidedommeren oppfatter situasjonen feil og blåser i fløyta mens ballen er i lufta. 

Ballen lander i målsonen uten at noen andre har berørt den enn den som blokket den. Ingen 

spillere har reagert på fløyta, og A90 er den første som får kastet seg over ballen. 

 

7. A 3&4 på B-48, sent i 4. periode og lag A leder med 3 poeng. Ingen lag har time-outs igjen. RB 

A21 får ballen og takles svært nær line-to-gain. Det er 48 sekunder igjen på klokka når spillet 

er over. B45 mistet hjelmen under spillet, og like etter spillet stopper LD klokka da han 

ønsker måling. Lag As trener kommer løpende til FD, peker på B45 og sier han vil ha 10-sek 

fratrekk på kampklokka siden han mistet hjelmen. Målingen viser at ballen var 5 cm forbi 

line-to-gain. 

 

8. A 3&6 på B-36. Når ballen snappes er det 3 sekunder igjen av 2. periode. QB A7 dropper 

tilbake, ser til hver side før han brått senker kneet mot bakken. Uten at kneet berører bakken 

reiser han seg opp igjen og kaster en dyp pasning til A86 som tar imot på B-5, og løper inn i 

målsonen. Etter dette «punter» A86 ballen opp på tribunen. 

 

9. A 2&6 på B-39. QB A15 løper mot høyre side, med A33 i posisjon til å ta imot en 

bakoverpasning. Venstre Guard, A63, «puller», og når han er på høyde med høyre tackle, 

treffer han defensiv end, B61, med hender/utstrakte armer mot skulder. B61 så ikke A63 

komme og lander 2 yards bortenfor. A33 får en pitch fra QB og løper hele veien til Bs 

målsone. 

 

10. A 4&12 på A-35. midten av 1. periode. A15 punter, ballen får en høy bue, og den lander på B-

28 og spretter tilbake. På B-41 sparker A51 ballen i retning av Bs mållinje, og ballen treffer 

A81 i hofta på B-19. B3 plukker opp ballen på B-15 og avanserer til B-25 der han takles. 

 



11. A 4&3 på B-43. Stillingen er A27-B30, A42 får en pitch out i bakfeltet og blir taklet på B-41. 

Like etter, men før fløyta er blåst, kommer B61 i full fart og blokkerer A72 hardt med 

hendene mot skulder til A72. A72 går rett i bakken. Det er 44 sekunder igjen av 4. periode, og 

ingen lag har time-outs igjen. 

 

12. A 2&4 på B-24, sent i 4. periode. Stillingen er A20-B22, og begge lag har igjen 1 T.O. hver. A14 

får snappen, ser seg raskt om og gjør en «pump fake» før han fra B-31 kaster ballen rett i 

bakken 1 yard foran seg. Klokken stopper på 0.46. 

 

13. A 4&8 på A-45. A2 sin punt har en høy bue, og returnerer B21, som står på B-10, ser punten 

vil passer ham, og vifter bort medspillere og trekker litt til siden. Ballen spretter på B-6 og 

ruller mot målsonen. A81 sitter med knærne på mållinjen når han stopper ballen på B-1 uten 

å plukke den opp. Ingen B-spillere virker interessert i å gjenerobre/returnere sparket. B61 var 

offside ved snappet. 

 

14. A 2&12 på B-22. A13 kaster en pasning mot A88 ved venstre sidelinje. På B-9, like før ballen 

ankommer, griper B23 tak i skulderen til A88, og vrir ham vekk for så å slå ned ballen. Ballen 

lander i bakken utenfor sidelinjen. B96 blir flagget for røffing mot passeren. 

 

15. A 3&9 på B-39. Når ballen snappes er det 1.08 igjen i 4. periode. QB A10 står i pocketen og 

leter etter en åpen mottaker før han kaster ballen mot A5 som er på B-22 og kjemper skulder 

mot skulder med B24. A5 tar imot pasningen, spinner av B24 som blir liggende og avanserer 

mot mållinja. Når han tror han er over mållinjen slipper han nonsjalant ballen bak seg og 

fortsetter inn i målsonen. Ballen som i realiteten var på B-1/2 treffer bakken og spretter inn i 

pylonen. Lag B sin defensive koordinator er i harnisk over det han mener var 

pasningsinterference fra A5 og kommer helt inn til innbyttermerket på B-15 for å fortelle 

dette til dommere og publikum. 

 

16. A 1&10 på A-35. A19 kaster en pasning mot A82, som er på A-41 når DB B18 griper tak i ene 

armen til A82 og trekker ham litt vekk for å slå ned pasningen. B92 var offside ved snappen. 

 

17. A 4&17 på A-45. A14 sin punt lander på B-3, spretter fremover og er i luften over målsonen 

hvor A11 hopper inn og slår ballen tilbake til spillefeltet før den treffer bakken. Ballen 

gjenerobres av B21 på B-4, og han returnerer den til B-10 hvor A23 gjør en sklitakling og 

treffer B21 med legg mot legg. B21 flyr et stykke i luften før han lander på B-13. 

 

18. A 2&12 på A-38. Play-action pass. A8 sin pasning blir brutt av B27 på B-32. B27 avanserer 

tilbake til A-16 der han takles etter kragen med en neddragning bakfra. B41 blir flagget for 

blindsideblokkering på A-31 under returløpet. 

 

19. A 3&18 på A-8. Snappen går til siden for QB A9.  A9 gjenerobrer ballen i målsonen, og når 

han gjenvinner balansen oppdager han B94 som kommer uhindret i full fart. I panikk punter 

han ballen, som lander på A-7. A76 gjenerobrer på A-6 og kaster ballen til A88 som tar imot 

på A-10. A88 avanserer til A-14 der han blir taklet inne på banen. Samtidig med fløyta 

kommer B31 i stor fart og treffer en stillestående A84 i brystet med begge hender. 

 

  



20. A 3&14 på A-49. Sent i 4. periode og stillingen er A20-B24. QB A6 kaster en dyp pasning mot 

A84 som nærmer seg Bs mållinje. B21 hopper høyest og bryter pasningen, lander på B-3 og 

er i målsonen før han gjenvinner balansen. B21 forsøker å avanser ballen, før han midt i 

målsonen fomler ballen da A84 trekker ham ned med et solid grep i hjelmgitteret. Ballen 

spretter til B-2 der A88 gjenerobrer ballen og løper inni målsonen. 

 

21. A 4&6 på B-15. Stillingen er A21-B26. A33 får en overlevering og løper til venstre. Han blir 

forsøkt taklet på B-5 og fomler. Ballen spretter utover sidelinjen på B-1. WR A11 blir flagget 

for holding på B-11. Det er 0.38 igjen av 4. periode etter spillet. 

 

22. A 4&7 på A-25. Lag A punter, og B21 gjør et mottak av sparket på B-45 og returnerer ballen 

til A-45, der han fomler. A21 gjenerobrer ballen liggende på A-40. Under sparket tråkket A18 

på sidelinjen på A-30 når han løp nedover banen. 

 

23. A 3&M på B-5. Runningback A35 takles på B-2. Etter at ballen er død kaster B54 seg på 

liggende A35. A35 blir sint og gir B54 et hardt slag med knyttet neve. 

 

24. A 4&9 på A-35. A12 får snappen, ruller ut til høyre for å sparke “rugby style”, men er under 

press. A12 løper til A-37 og løper så tilbake til A-33 der han punter ballen. B1 gjør et mottak 

på B-45 og returnerer ballen til A-20. Når ballen ble snappet sto A12 oppstilt på A-29 og B22 

sto i den nøytrale sonen. 

 

25. A EPF fra B-3. Lag As field goal-forsøk blokkeres bak scrimmagelinjen. Ballen spretter videre 

til B-2 der B54 gjenerobrer den. B54 løper hele veien for en touchdown. Ved snappen sto B91 

i den nøytrale sonen. Under B54s returløp blokkerte A81 en motstander forfra under livet. 

 

26. A 1&10 fra A-20. A16 stiller opp i en “shotgun”. Likevel havner han under press nesten 

umiddelbart etter snappen. Han kaster en foroverpasning ut mot tight end A85, som står ut 

mot høyre og dekkes godt av B91. A85 muffer ballen opp i luften. For å forhindre at B91 skal 

gjøre en interception slår A71, stående på A-16, ballen ned i bakken. Ballen treffer bakken på 

A-14. 

 

27. A 2&M på B-6 med 01:30 på klokken i 2. periode. A35 får en bakoverpasning og løper mot 

mållinjepylonen til høyre. På B-2 hopper han forover. Han bærer ballen i sin høyre hånd, 

ballen krysser sidelinjen på B-1 og går forbi den forlengede mållinjen. A35 berørte pylonen 

med venstre hånd, og når han gjorde det hadde ballen kommet til B-0,5. 

 

28. A 3&7 på B-22. A1 kaster en foroverpasning som blir mottatt av B19 i Lag Bs målsone. B19 

løper noen skritt med ballen, men fomler den når han fortsatt er i målsonen. Ballen ruller inn 

på spillefeltet, og flere spillere fra begge lag løper mot ballen. For å forhindre at 

motstanderne gjenerobrer ballen, sparker A86 den løse ballen på B-2. Ballen treffer så 

mållinjepylonen. 

 

29. A 1&10 på B-20. A1 kaster en foroverpasning som blir tatt imot av B20 på B-4. B20s 

bevegelse under mottaket (“momentum”) fører ham inn i målsonen. B20 fomler i målsonen, 

og ballen gjenerobres av B56 på B-2, der han takles. Når ballen var løs etter B20s fommel var 

det en blokkering i ryggen gjort av B30 på B-6. 

 



30. Frispark fra A-35. Lag A sparker høyt og kort. B15 gjør et tegn for fritt mottak før han forstår 

at sparket kommer til å gå langt over hodet på ham. Han løper oppover på banen og 

blokkerer A80 på B-45. B34 muffer sparket på B-30, og ballen ruller videre til B-19 der B57 

gjenerobrer ballen liggende på bakken. 

 

31. A 3&10 på B-15. Stillingen er A20-B21 i slutten av 4. periode med kun sekunder igjen på 

klokken. Lag A prøver å sparke et field goal. Sparket blokkeres delvis på B-20, men ballen 

fortsetter forbi den nøytrale sone og lander på bakken på B-11 og spretter bakover tilbake 

mot den nøytrale sone. B40 muffer ballen på B-17, og A77 kaster seg over den og 

gjenerobrer den liggende på B-22. Det er ett sekund på klokken når ballen er død. 

 

32. A 2&10 på B-35. A7s foroverpasning blir mottatt av B21 på B-25. B21 returnerer ballen til B-

38, der han fomler. A41 gjenerobrer ballen og løper til B-28 der han blir taklet. 

 

33. A 2&7 på B-12. Stillingen er A21-B24 i 4. periode med 0:18 på klokken, klokken går. Lag A har 

ingen timeouter igjen. A35 får en overlevering i bakfeltet og takles på B-8. Flere spillere ligger 

på bakken når spillet er over. I et forsøk i å komme seg raskt opp og i posisjon er det lett 

tilfeldig kontakt mellom A51 og B94. A51 blir sint og gir B94 en kraftig dytt så at B94 faller til 

bakken. Umpire kaster et flagg for usportslig oppførsel av A51. Det er 8 sekunder på klokken. 

 

34. A 3&8 på B-28. Stillingen er A14-B20, det er 1:10 på klokken i 4. periode. QB A4 stiller opp for 

å få en hånd-til-hånd-snapp. Snappen muffes av A4 som raskt gjenerobrer ballen på B-30. 

Han kaster den umiddelbart forover og rett ned i bakken. Klokken stopper på 1:05. 

 

35. A 4&M på B-7. Forrige spill var et løpespill som endte inne på banen utenfor høyre hash. 

Umiddelbart etter at spillet er over gjør Lag A et par bytter; center A55 og RB A14 går ut, 

mens A40 og A45 kommer inn. Lag B gjør ingenting. Lag A hudler ikke, og rett etter at 

Umpiren legger ned ballen stiller A90 seg opp i posisjon rett bak ballen, men han står fortsatt 

oppreist mens resten av laget stiller opp i en "swinging gate"-formasjon til venstre med kun 

QB A10 bak A90. De 6 linjemennene til venstre for A90, som fortsatt står oppreiste, er 

nummererte slik (fra venstre mot høyre): 75 – 45 – 32 – 50 – 65 – 79. Når QBen roper "down" 

skifter alle linjemennene til ny posisjon, QBen stiller seg opp som holder, og en annen back er 

i en posisjon som tilsier at han skal sparke. Linjemennene er nå oppstilt fra venstre mot 

høyre slik: 32 – 75 – 45 – 50(over ballen) – 65 – 90 – 79. Ballen snappes, men det lave field 

goal-forsøket blokkeres delvis av linebacker B40. B40 hadde tatt fart før han hoppet rett opp 

og ned på B-6 foran A50. Ballen får en høy bue. B23 gjør seg klar til å ta imot ballen midt i sin 

egen målsone. A90 har kommet løpende nedover og dytter på B23 like før ballen ankommer. 

Ballen treffer derfor skulderen til B23 og spretter opp i lufta, hvor A90 deretter tar imot 

ballen. 

 

  



36. Frispark fra A35. B10 står i posisjon for å gjøre et sparkmottak på B-19 etter å ha vist et gyldig 

tegn for fritt mottak. B10 muffer ballen som spretter opp i luften, men B10 fullfører mottaket 

på B-22. 

A. B10 har ikke fullført et fritt mottak. 

B. B 1&10 på B-19. 

C. B 1&10 på B-20. 

D. B 1&10 på B-22. 

 

37. NB: På dette spørsmålet skal det svares med TO bokstaver. Først A til D, så E til F. 

EPF på B-3. Lag A går for to poeng. QB A8 er under trykk og scrambler til høyre. Han kaster en 

foroverpasning fra B-2, pasningen blir mottatt av B21. B21 løper hele veien for en 

touchdown. Under returen måtte linjedommer løpe rundt Lag Bs hovedtrener, som sto 

mellom sidelinjen og coachingboksen. Lag Bs hovedtrener har tidligere i kampen pådratt seg 

straff for usportslig oppførsel. Velg ett alternativ a til d, velg så også mellom alternativene e 

og f. 

A. Regelbruddene slår ut hverandre, repeter EPF på B-3. 

B. EPF over, ingen skåring. Frispark fra A-35. 

C. To poeng til Lag B. Frispark fra A-35. 

D. To poeng til Lag B. Frispark fra 50. 

 

E. I tillegg til alternativ A til D: Lag Bs hovedtrener utvises. 

F. I tillegg til alternativ A til D: Lag Bs hovedtrener utvises ikke. 

 

38. A 2&3 på B-40. Lag A løper opp midten til B-35 og det er nå 58 sekunder igjen i andre 

periode. Rett etter spillet oppdager Umpire at B54 ikke bruker tannbeskytter, ei heller har 

han en festet til hjelmgitteret. 

A. Klokken stoppes for manglende obligatorisk utstyr, straffen er fem yards. Mulighet 

for fratrekk på 10 sekunder. B54 sendes av banen og må rette på mangelen før han 

får spille. 

B. B54 sendes av banen og må rette på mangelen før han får spille. Klokken skal ikke 

stoppes. 

C. Klokken stoppes for manglende obligatorisk utstyr. Det trekkes en lagtimeout fra Lag 

B, forsinkelse av spillet om de ikke har flere TO igjen. B54 sendes av banen og må 

rette på mangelen før han får spille. Mulig fratrekk på 10 sekunder (zap-10). 

D. Klokken stoppes og B54 sendes av banen og må rette på mangelen før han får spille, 

men det er ikke mulighet for fratrekk på 10 sekunder. 

 

39. A 4&5 på B-23. Ved snappen er det 2 sekunder på kampklokken i 4. periode. A16 kaster en 

“hail mary” som blir mottatt av A80 i målsonen. Det er nå ingen tid på kampklokken, og Lag A 

har tatt ledelsen. 

A. Om Lag A har tatt ledelsen med ett eller to poeng, så må EPF spilles. Om ledelsen er 

tre poeng eller mer kan Lag A velge å avslutte kampen. 

B. Om Lag A har tatt ledelsen med ett eller to poeng, så kan Lag A velge om EPF skal 

spilles eller ikke. Om ledelsen er tre poeng eller mer, så er kampen over. 

C. Om Lag A har tatt ledelsen med ett eller to poeng, så må EPF spilles. Om ledelsen er 

tre poeng eller mer, så er kampen over. 

D. EPF skal alltid spilles, ingen unntak. 

 



40. Frispark fra A-35. Sparker A10 sparker ballen høyt i midten av banen. B21 gjør tegn for fritt 

mottak og fullfører mottaket på B-11. 

A. Lag B, 1&10 på B-20. Klokke på snapp. Spillklokken starter på 25 sekunder på HDs 

signal. 

B. Lag B, 1&10 på B-11. Klokke på snapp. Spillklokken starter på 40 sekunder når ballen 

er erklært død. 

C. Lag B, 1&10 på B-20. Klokke på snapp. Spillklokken starter på 40 sekunder når ballen 

er erklært død. 

D. Lag B, 1&10 på B-11. Klokke på snapp. Spillklokken starter på 25 sekunder på HDs 

signal. 

 

41. I tillegg til Umpiren, hvilken dommer har ansvar for å sjekke at Lag A har minst 4 spillere på 

hver sin side av sparkeren på et frispark? 

A. Hoveddommeren. 

B. Linjemannen/Linjedommeren på 4/5. 

C. Sidedommeren/Feltdommeren på 6/7/8. 

D. Bakdommeren. 

 

42. Det snappes fra en hash. Det er et løpespill opp midten. Etter 2 yards «gain» er ballbæreren 

A30 på vei ned mot bakken, men før han berører bakken med noe annet enn føtter og 

hender vrir han kroppen sin slik at du som er kortving kun ser ryggen hans. Det siste du så 

angående ballen er at ballbæreren hadde kontroll på den, men du så også at en linebacker 

hadde hender på ballen og forsøkte å rive løs ballen. Idet A30 lander i bakken ser du fortsatt 

ikke ballen. Det neste du ser er at fullt av spillere kaster seg etter ballen som tydeligvis nå er 

løs. Det er fort tydelig at ingen andre dommere kan hjelpe deg i denne situasjonen. 

A. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette. 

B. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette kun 

i kamper med videodømming underveis i kampen. I kamper uten videodømming 

underveis er dette ikke en fommel. 

C. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, altså ikke 

en fommel, og blåser i fløyta. «No cheap turnovers!» 

D. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, men 

venter med blåse. Hvis etter spillet ingen andre dommere har innputt som endrer 

oppfatningen din, er resultatet ingen fommel, men ballen død i A30s besittelse. 

 

  



43. Situasjon A: 

En mållinjepylon må legges ned da den ikke klarer å stå av seg selv. Den legges ifølge reglene 

slik at den forlenger mållinja ut av banen med base som dekker sidelinja (R-1-2-6-e). En 

ballbærer kommer løpende langs sidelinja, og på B-4 kaster han seg framover med ballen i 

utstrakte hender. 

Situasjon B: 

Grunnet sterke vindkast har en mållinjepylon blitt blåst inn på banen og ligger på B-3. En 

ballbærer kommer løpende og tråkker på pylonen før han løper inn i målsonen. 

A. I situasjon A berører ballen den delen av pylonen som dekker sidelinja før noe annet 
gjør ballen død. 
Resultat: Touchdown i situasjon A, mens i situasjon B er ballen død på B-3. 

B. I situasjon A berører ballen den delen av pylonen som ligger utenfor sidelinja før noe 
annet gjør ballen død. 
Resultat: Touchdown i begge situasjoner. 

C. I situasjon A berører ballen den delen av pylonen som dekker sidelinja før noe annet 
gjør ballen død. 
Resultat: Touchdown i begge situasjoner. 

D. I situasjon A berører ballen den delen av pylonen som ligger utenfor sidelinja før noe 
annet gjør ballen død. 
Resultat: Ikke touchdown i situasjon A, mens i situasjon B er ballen død på B-3. 
 

44. Når det snappes er det mindre enn 30 sekunder igjen av 4. periode. Lag A ligger under med 5 
poeng og har ingen timeouter igjen. Lag A kjører et perfekt utført «play-action»-spill. A90 er i 
praksis alene i området når han tar imot pasningen på B-20. Han løper mot målsonen, men 
like før han når mållinja på B-1 begynner han å løpe langs mållinja og peker på kampklokka 
som tikker nedover. Like før han når sidelinja kutter han inn over mållinja. Det er 8 sekunder 
igjen av perioden når sidedommeren blåser i fløyta. 

A. Lovlig klokketaktikk. EPF på B-3. 
B. Usportslig oppførsel av A90, levende ball-regelbrudd. Ingen skåring. ZAP10 gjør at 

kampen er over, Lag B vinner. 
C. Usportslig oppførsel av A90, dødballsregelbrudd. Skåringen står. 15 yards straff 

måles ut på EPF eller avsparket, Lag Bs valg. 
D. Usportslig oppførsel av A90, levende ball-regelbrudd. Ingen skåring. Lag As ball fra B-

16. 
 

45. Det er klart for kampens avspark. Bortelaget skal sparke. De oppdager at de har glemt tee’en 
på den andre siden av fjellet, og spør hjemmelaget om de kan låne deres. Hjemmelaget sier 
nei, de vil tvinge bortelaget til å bruke en holder. Bortelaget vil ikke bruke en holder, og vil 
sparke uten tee og holder, og legger ballen sideveis på bakken på A-35. 

A. Lovlig. 
B. Lovlig kun hvis ballen legges parallelt med sidelinjene, akkurat som på vanlige 

scrimmagespill med snapp. 
C. Ulovlig. Uten tee må de bruke en holder. Dødballsregelbrudd med 5 yards straff hvis 

de rekker å sparke ulovlig før en dommer stopper dem. 
D. Ulovlig. Enten bruk en holder, eller foreta et lovlig droppspark. Dødballsregelbrudd 

med 5 yards straff hvis de rekker å sparke ulovlig før en dommer stopper dem. 


